
ZAPISNIK 13. SEJE  
Sveta Meste občine Velenje 
Seja je potekala v sejni dvorani Mestne občine Velenje, dne 21. 5. 2024, s pričetkom ob 13.00 in zaključkom 
ob 16.40. 
 
Sejo je vodil župan Peter DERMOL. 
 
Župan Peter DERMOL je ugotovil, da je od skupnega števila 32 članov sveta prisotnih 25 članov in je svet 
sklepčen.  
 
Opravičili sta se naslednji članici sveta: Irena POLJANŠEK SIVKA in mag. Alenka GORTAN. 
 
Župan Peter DERMOL se je zahvalil za razumevanje, ker so sejo zadnji trenutek prestavili na 13. uro. Razlog 
za to je bil obisk ministrice za infrastrukturo Alenke Bratušek, ki so ga opravili danes zjutraj, in sicer so bila 
tema državne ceste na območju MOV, železniška infrastruktura in tudi 3. razvojna os. Pred 2 urama pa so tudi 
slavnostno odprli kolesarsko pot od Velenja do Mislinje. Nato je dodal še, da ima svetnica Janja Rednjak rojstni 
dan, za kar ji je iskreno čestital.  
 
 
Člani sveta so za 13. sejo Sveta Mestne občine Velenje prejeli naslednje gradivo: 
-  Glasilo št. 13 
-  Predlog dnevnega reda s poročevalci, kazalom in opombami 
-  Predlog Meril za določitev višine nadomestila za člane volilnih organov Mestne občine Velenje 
-  Predlog Odloka o spremembah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni občini Velenje 
-  Predlog Odloka o načinu opravljanja vzdrževanja občinskih javnih cest in drugih prometnih površin ter 

odvoza in hrambe nepravilno parkiranih in zapuščenih vozil v Mestni občini Velenje 
-  Poročilo o izvajanju brezplačnega pravnega svetovanja 
-  Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Sveta Mestne občine Velenje 
-  Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Odbora za gospodarstvo 
-  Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja zavoda Energetska agencija za Savinjsko, Šaleško in 

Koroško 
-  Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Knjižnica Velenje 
-  Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Šalek 
-  Predlog Sklepa o ustanovitvi Odbora za starejše v Mestni občini Velenje 
-  Predlog Pravilnika o subvencioniranju ukrepov zmanjšanja porabe toplotne energije za fizične osebe, ki so 

odjemalci distribucijskega sistema toplote ali zemeljskega plina v Mestni občini Velenje 
-  Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Livada 
-  Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Gustava Šiliha 
-  Predlog za razširitev dnevnega reda s točko Predlog Sklepa o razporeditvi poslovnega izida javnih zavodov 

za leto 2023 in iz preteklih let 
-  Zapisnik Odbora za gospodarske javne službe 
-  Zapisnik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin 
-  Zapisnik Komisije za statutarno-pravna vprašanja 
-  Zapisnik Odbora za negospodarske javne službe 
-  Zapisnik Odbora za okolje in prostor 
-  Zapisnik Sveta za varstvo pravic najemnikov stanovanj 
-  Zapisnik Komisije za priznanja 
 
 
Za 13. sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 12. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
3. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Sveta Mestne občine Velenje 
4. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Odbora za gospodarstvo 
5. Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja zavoda Energetska agencija za Savinjsko, Šaleško in 

Koroško 
6. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Knjižnica Velenje 
7. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Šalek 
8. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Livada 
9. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Gustava Šiliha 



10. Predlog Meril za določitev višine nadomestila za člane volilnih organov Mestne občine Velenje 
11. Predlog Sklepa o ustanovitvi Odbora za starejše v Mestni občini Velenje 
12. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. 968 Podkraj iz javnega dobra (ID znak parcela 968 938/13) 
13. Predlog Sklepa o premoženjski bilanci Mestne občine Velenje na dan 31. 12. 2023 
14. Poročilo o izvajanju gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja 

ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov  iz Mestne občine Velenje za leto 2023 
15. Predlog Sklepa o sprejemu programa izvajanja gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst 

komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov, nastalih 
na območju Mestne občine Velenje za leto 2024 

16. Poročilo o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in 
koncesije gradnje področnega centra za ravnanje z odpadki v Mestni občini Velenje, Občini Šoštanj in 
Občini Šmartno ob Paki za leto 2023 

17. Predlog Sklepa o sprejemu poslovnega načrta o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov in koncesije gradnje področnega centra za ravnanje z odpadki v Mestni 
občini Velenje, Občini Šoštanj in Občini Šmartno ob Paki za leto 2024 

18. Predlog Pravilnika o subvencioniranju ukrepov zmanjšanja porabe toplotne energije za fizične osebe, ki so 
odjemalci distribucijskega sistema toplote ali zemeljskega plina v Mestni občini Velenje 

19. Predlog Odloka o spremembah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni občini Velenje 
20. Predlog Odloka o načinu opravljanja vzdrževanja občinskih javnih cest in drugih prometnih površin ter 

odvoza in hrambe nepravilno parkiranih in zapuščenih vozil v Mestni občini Velenje 
21. Poročilo o izvajanju brezplačnega pravnega svetovanja 
22. Poročilo o delu Medobčinske zveze prijateljev mladine Velenje za leto 2023 
23. Poročilo o delu javnega zavoda Muzej Velenje za leto 2023 
24. Poročilo o delu javnega zavoda Mladinski center Velenje za leto 2023 
25. Poročilo o delu javnega zavoda Festival Velenje za leto 2023 
26. Poročilo o delu Ustanove Velenjska knjižna fundacija za leto 2023 
27. Poročilo o izvedenih aktivnostih za izboljšanje kakovosti življenja starejših v Mestni občini Velenje za leto 

2023 
28. Poročilo o izvajanju programa za izboljšanje življenja invalidov v Mestni občini Velenje za leto 2023  
29. Poročilo o rezultatih meritev onesnaževal v zraku v letu 2023   
 
 
Župan Peter DERMOL je ugotovil, da predlogov za umik točk z dnevnega reda ni.  
 
 
Župan Peter DERMOL je predlagal, da se dnevni red razširi tako, da se na: 
-  10. točko uvrsti Predlog Sklepa o razporeditvi poslovnega izida javnih zavodov za leto 2023 in iz 
preteklih let. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
1. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se dnevni red razširi tako, da se na 10. točko uvrsti 
Predlog Sklepa o razporeditvi poslovnega izida javnih zavodov za leto 2023 in iz preteklih let. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Župan Peter DERMOL je predlagal, da se po skrajšanem postopku obravnava: 
- Predlog Odloka o spremembah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni občini 
Velenje. 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
2. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se po skrajšanem postopku obravnava Predlog Odloka 
o spremembah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni občini Velenje.  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 



 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
3. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: 13. seja Sveta Mestne občine Velenje 
bo potekala po naslednjem DNEVNEM REDU: 
1. Potrditev zapisnika 12. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
3. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Sveta Mestne občine Velenje 
4. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Odbora za gospodarstvo 
5. Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja zavoda Energetska agencija za Savinjsko, Šaleško in 

Koroško 
6. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Knjižnica Velenje 
7. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Šalek 
8. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Livada 
9. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Gustava Šiliha 
10. Predlog Sklepa o razporeditvi poslovnega izida javnih zavodov za leto 2023 in iz preteklih let 
11. Predlog Meril za določitev višine nadomestila za člane volilnih organov Mestne občine Velenje 
12. Predlog Sklepa o ustanovitvi Odbora za starejše v Mestni občini Velenje 
13. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. 968 Podkraj iz javnega dobra (ID znak parcela 968 938/13) 
14. Predlog Sklepa o premoženjski bilanci Mestne občine Velenje na dan 31. 12. 2023 
15. Poročilo o izvajanju gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja 

ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov  iz Mestne občine Velenje za leto 2023 
16. Predlog Sklepa o sprejemu programa izvajanja gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst 

komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov, nastalih 
na območju Mestne občine Velenje za leto 2024 

17. Poročilo o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in 
koncesije gradnje področnega centra za ravnanje z odpadki v Mestni občini Velenje, Občini Šoštanj in 
Občini Šmartno ob Paki za leto 2023 

18. Predlog Sklepa o sprejemu poslovnega načrta o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov in koncesije gradnje področnega centra za ravnanje z odpadki v Mestni 
občini Velenje, Občini Šoštanj in Občini Šmartno ob Paki za leto 2024 

19. Predlog Pravilnika o subvencioniranju ukrepov zmanjšanja porabe toplotne energije za fizične osebe, ki so 
odjemalci distribucijskega sistema toplote ali zemeljskega plina v Mestni občini Velenje 

20. Predlog Odloka o spremembah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni občini Velenje 
21. Predlog Odloka o načinu opravljanja vzdrževanja občinskih javnih cest in drugih prometnih površin ter 

odvoza in hrambe nepravilno parkiranih in zapuščenih vozil v Mestni občini Velenje 
22. Poročilo o izvajanju brezplačnega pravnega svetovanja 
23. Poročilo o delu Medobčinske zveze prijateljev mladine Velenje za leto 2023 
24. Poročilo o delu javnega zavoda Muzej Velenje za leto 2023 
25. Poročilo o delu javnega zavoda Mladinski center Velenje za leto 2023 
26. Poročilo o delu javnega zavoda Festival Velenje za leto 2023 
27. Poročilo o delu Ustanove Velenjska knjižna fundacija za leto 2023 
28. Poročilo o izvedenih aktivnostih za izboljšanje kakovosti življenja starejših v Mestni občini Velenje za leto 

2023 
29. Poročilo o izvajanju programa za izboljšanje življenja invalidov v Mestni občini Velenje za leto 2023  
30. Poročilo o rezultatih meritev onesnaževal v zraku v letu 2023   
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 

 
K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Potrditev zapisnika 12. seje Sveta Mestne občine Velenje 
 

Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
4. SKLEP 



Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: Potrdi se zapisnik 12. seje Sveta 
Mestne občine Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 

 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN: Dejal je, da se rad sprehaja okoli jezera ter okoli Viste in ga izjemno moti, da so 
tenis igrišča, ki so v lasti Premogovnika Velenje, igrišče za košarko in odbojko ter Bela dvorana v zelo 
zanemarjenem stanju. Urejena so le 4 teniška igrišča, s katerimi upravlja Teniški klub Velenje. Postavil je 
vprašanje, zakaj je do tega prišlo ter ali je možno, da upravljanje teh igrišč in dvorane pride pod Rdečo 
dvorano. Meni, da je velika škoda, če ne bodo usposobili te infrastrukture, saj prihaja tja veliko ljudi, ki se želijo 
rekreirati, vse skupaj pa izgleda prav bedno.  
 
Odgovor župana Petra DERMOLA: Odgovoril je, da so zemljišča v lasti Premogovnika Velenje, med 
upraviteljem in premogovnikom pa je v preteklih letih nastal spor glede razdelitve posameznih igrišč, kot 
lokalna skupnost pa niso bili vključeni v ta medsebojna razmerja in tudi danes niso, se pa strinja z oceno, da je 
to območje danes v veliko slabšem stanju, kot je bilo v preteklosti in bo potrebno v doglednem času nekaj 
narediti s to infrastrukturo. Že pred kar nekaj meseci je stopil v kontakt z direktorjem premogovnika glede tega 
in rečeno mu je bilo, da so v razhodu s trenutnim najemnikom, vendar pa ta medsebojna razmerja še niso bila 
zaključena. Seveda je bila velika težava, kako bi lahko te objekte, glede na to, da je najemnik notri še vedno 
prisoten, prenesli v upravljanje MOV. Izkazali so torej interes, da se to prenese v upravljanje MOV, saj bi tako 
imeli kontrolo, kaj se s to infrastrukturo dogaja, hkrati pa so tudi vedeli, da bo v letošnjem letu objavljen razpis 
za športno infrastrukturo. V vmesnem času od jeseni do spomladi, ko so vedeli, da bo razpis tudi objavljen, so 
si želeli, da bi se ta medsebojna razmerja med najemnikom in premogovnikom razrešila in da bi bili izpolnjeni 
pogoji, da bi se ta infrastruktura lahko prenesla na MOV, vendar se to ni zgodilo in zato nimajo možnosti tega 
prijavljati na razpis in so seveda primorani prijavljati na razpis druge projekte, za Belo dvorano pa tako v MOV 
trenutno neke neposredne rešitve nimajo. Potrebno je torej najprej, da se razrešijo njihova razmerja, ko bodo 
razrešena, pa so pripravljeni iti v razgovore, da se prenese upravljanje na MOV oziroma da se gre v odkup 
infrastrukture, ali pa da z neko pravo mero nadzora pride nek drug investitor. Vse opcije so torej še odprte, 
nimajo pa še neke enoznačne rešitve, niti nimajo finančnih virov, če pa bo to prišlo pod njih, pa so pripravljeni 
potem v sklopu priprave proračuna predlagati Svetu MOV, da se začnejo neka sredstva vlagati v to 
infrastrukturo. Žal torej rešitve v tem trenutku ni, se pa situacije zavedajo in bodo naredili seveda vse, da se ta 
zadeva skozi neko obdobje tudi razreši.  
 
 
Član sveta Franci LENART: Postavil je vprašanja glede financiranja političnih strank iz proračuna MOV, in 
sicer: 
1. Kakšni so kriteriji za financiranje političnih strank, ki so kandidirale na zadnjih lokalnih volitvah? 
2. Kdo so upravičenci po teh kriterijih v letu 2024? 
3. Kdo od političnih strank ali list kandidatov, ki imajo izvoljene predstavnike v mestni svet na zadnjih lokalnih 
volitvah, ni upravičen do financiranja in zakaj? 
4. V kakšnih odstotnih točkah in v kakšnih nominalnih vrednostih so upravičenci financirani v dvanajstinah v 
letu 2024? 
 
Odgovor Amre KADRIĆ: Dejala je, da je podlaga za financiranje političnih strank iz proračuna Zakon o 
političnih strankah ter tudi Sklep o financiranju političnih strank, ki je bil sprejet v občinskem svetu. 26. člen 
Zakona o političnih strankah izključno določa financiranje političnih strank v lokalni skupnosti in ni podlaga in 
ne more biti podlaga za financiranje list. Do pridobitev sredstev iz proračuna občine so tako po Zakonu o 
političnih strankah upravičene le stranke, ki so na zadnjih volitvah predlagale kandidate za volitve v občinski 
svet in na volitvah tudi dosegle določen prag. Politična stranka pridobi sredstva iz proračuna občine 
sorazmerno s številom glasov volivcev, ki jih je dobila na volitvah, če je dobila najmanj polovico števila glasov, 
potrebnih za izvolitev 1 člana občinskega sveta, ki pa ga dobimo, če število veljavnih glasov delimo s številom 
mest v občinskem svetu. Tako so dejansko pravico do financiranja prejele stranke, ki so dosegle več kot 185 



glasov. Višina sredstev se mora vsako leto opredeliti v proračunu občine in ne sme presegati 0,6% sredstev 
primerne porabe. Znesek dotacije za 1 glas na mesec znaša 0,8754 EUR. Tako so do financiranja na podlagi 
volitev leta 2022 upravičene naslednje stranke: SD, Gibanje Svoboda, SDS, Skupna lista SLS in Naša dežela, 
NSi, Naše Velenje, Državljansko gibanje Resni.ca ter lista Dobra Država. Nato je ponovila, da je 1 glas 0,8754 
EUR in če da primer: SD so dobili 4962 glasov, če to pomnožijo z omenjenim zneskom, dobijo mesečni znesek 
dotacije. Gibanje Svoboda je prejelo 1848 glasov, SDS 1844, Lista za starejše ni financirana, ker ni politična 
stranka, Skupna lista SLS in Naša dežela 870, NSi 421, Naše Velenje 340, Državljansko gibanje Resni.ca 257 
in lista Dobra Država 208 glasov.  
 
 
Članica sveta Darinka VRABIČ: Dejala je, da je naredila primerjavo med ceno vode v Velenju, Žalcu ter Celju.  
V Velenju je v primerjavi z Žalcem omrežnina višja za 44 %, vodarina pa za 45 %. V primerjavi s Celjem pa je v 
Velenju omrežnina višja za 31 %, vodarina pa za 10 %. Ker gre za enako storitev, se seveda sprašujejo, zakaj 
so v Velenju toliko višje cene vode.  
 
Odgovor župana Petra DERMOLA: Dejal je, da je svetnica lepo povzela, kaj je v Celju, kaj v Žalcu, izpustila pa 
je, kako pa je v Mariboru, na Ptuju, v Krškem itd., kjer številke kažejo drugo stanje. Nato je nadaljeval, da se iz 
same omrežnine vidi, da je nekje infrastruktura v slabem stanju, dotrajana, drugje pa je seveda nova. Pred leti 
se je opravila celovita oskrba s čisto pitno vodo, kjer so se zgradila nova postrojenja za pridobitev čiste pitne 
vode, celoten vodovod se je v Šaleški dolini obnovil in knjigovodska vrednost se je posledično seveda tudi 
dvignila. Ko se knjigovodska vrednost dvigne, je skladno z računovodskimi standardi potrebno seveda to tudi 
obračunati v omrežnini in to so že tudi večkrat povedali. Primerjati se z Žalcem in Celjem pomeni, da primerjaš 
zelo nov oziroma najsodobnejši vodovodni sistem, ki ga imamo v Šaleški dolini, s sistemom, ki je potreben res 
celovite obnove. Do njega so prihajali župani teh občin s prošnjo, da KP Velenje povežejo s tistim delom, da 
jim bodo, ko bo to potrebno, prodajali čisto pitno vodo. V lanskoletnih ujmah v Velenju nismo imeli nobenih 
težav, čeprav je odneslo več kot kilometer vodovodnega sistema v Ljubiji. Zaradi kvalitetnega novega omrežja 
so zagotavljali ves čas kvalitetno pitno vodo vsem občankam in občanom, v Žalcu in v Celju pa je bilo kar 
nekaj situacij, ko so morali vodo prekuhavati. Tudi te občine bodo morale realizirati projekte glede vodovoda in 
ko bodo to storile, se bo stanje na omrežnini bistveno spremenilo. Obstajajo 3 občine v neposredni bližini 
Velenja, ki že imajo kar nekaj časa zagotovljena sredstva za obnovo vodovodnega sistema, pa nočejo pristopiti 
k temu ravno zato, ker se zavedajo, da se bo omrežnina dvignila in se bo to seveda odražalo tudi na 
položnicah. Gre za računovodske standarde, to so merila, ki jih je potrebno spoštovati. Gre torej enostavno za 
to, da imamo nov vodovodni sistem, ki se odraža tudi v sami omrežnini, je pa res, da je omrežnina danes za 
slovenske razmere visoka, tu pa se seveda strinjajo, se bo pa z leti zniževala.  
 
 
Članica sveta Jožica NAPOTNIK: Dejala je, da se občani in obiskovalci MOV sprašujejo, zakaj nastajajo 
jezera v garažni hiši Mercator centra Velenje. Največ vode je vedno pri dvigalih in je otežen vstop predvsem 
invalidom in mamicam z vozički. To se dogaja že od same otvoritve garažne hiše in ob vsakem deževju. 
Zanima jo, kakšna je rešitev in kakšna je okvirna časovnica. 
 
Odgovor Antona BRODNIKA: Odgovoril je, da gre za pritličje, ki je v lasti Mercator centra in ne MOV. Vseeno 
pa so pridobili informacijo lastnika, torej Mercatorja. Odgovorili so jim, da se težave zavedajo, ob nalivih se že 
od samega začetka pojavljajo težave, zato so vgradili rešetkasto kanaleto, ki odvaja vodo pri manjših 
padavinah. Kadar pa so nalivi večji, pa kanaleta padavinske vode ne uspe odvajati, globlja kanaleta pa se ne 
da vgraditi, ker je premalo višinske razlike med asfaltom in nosilno konstrukcijo. Voda pa se sicer zadrži kratek 
čas, kot pravijo, na dovoznem cestišču, prostor pred dvigali pa ni v vodi in ni poplavljen. Sam je šel to včeraj 
pogledati. Voda je odtekla, rabi dan, dva, opozorili pa so lastnika, da so občani podali to pripombo in če se bo 
dalo, bodo to popravili, v nasprotnem primeru pa bo potrebno malo potrpeti, da voda odteče.  
 
 

 
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Sveta Mestne občine Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podal Bojan VOH. 
 



Član sveta Jože HRIBAR je dejal, da gre za samostojnega svetnika in po kmečki logiki torej ni naslednika na 
listi, ker je on izstopil iz stranke in je bil samostojni svetnik in ni logike, da bi naslednji prišel v mestni svet, ker 
naslednjega ni.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da tu ni kmečke logike, ker je to zakon, ki točno določa, kdo je naslednji, gre 
za Zakon o lokalnih volitvah.  
 
Član sveta Marjan TURNŠEK je dejal, da je na spletni strani v občinskem svetu navedena stranka DeSUS, ki 
pa ni bila kandidatka na volitvah 2022. Zanima ga, na kakšen način je prišlo do te spremembe iz liste v stranko 
DeSUS.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da je do tega prišlo na podlagi odločitve svetnikov, ki so tukaj prisotni in se 
lahko sami odločajo, kje bodo. Bo pa svetnik glede tega dobil tudi pisni odgovor.  
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
5. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Sveta 
Mestne občine Velenje. 
  
Za predlog je glasovalo 28 članov sveta, 1 je bil proti.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Odbora za gospodarstvo 

 
Obrazložitev predloga je podal Bojan VOH. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
6. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu 
Odbora za gospodarstvo. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja zavoda Energetska agencija za Savinjsko, Šaleško 

in Koroško 
 
Obrazložitev predloga je podal Bojan VOH.  
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
7. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja zavoda 
Energetska agencija za Savinjsko, Šaleško in Koroško. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 



K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Knjižnica Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podal Bojan VOH.  
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
8. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda 
Knjižnica Velenje. 
  
Za predlog je glasovalo 25 članov sveta, 4 so bili proti.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Šalek 

 
Obrazložitev predloga je podal Bojan VOH.  
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
9. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda 
Osnovna šola Šalek. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Livada 

 
Obrazložitev predloga je podal Bojan VOH.  

 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
10. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda 
Osnovna šola Livada.  
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Gustava Šiliha 

 
Obrazložitev predloga je podal Bojan VOH. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
11. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda 



Osnovna šola Gustava Šiliha.  
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o razporeditvi poslovnega izida javnih zavodov za leto 2023 in iz preteklih let 

 
Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
12. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o razporeditvi poslovnega izida javnih zavodov za 
leto 2023 in iz preteklih let.  
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

 
K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Meril za določitev višine nadomestila za člane volilnih organov Mestne občine Velenje 
 

Obrazložitev predloga je podala Amra KADRIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
13. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Meril za določitev višine nadomestila za člane volilnih 
organov Mestne občine Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o ustanovitvi Odbora za starejše v Mestni občini Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Članica sveta Darinka MRAVLJAK je dejala, da so v svetniški skupini DeSUS izjemno zadovoljni, da je župan 
do polovice svojega mandata realiziral že skoraj ves njihov program, ne le svojega. Nato je dejala, da MOV že 
od leta 2009 v okviru projekta Starosti prijazno mesto vzorno skrbi za izboljšanje kakovosti življenja starejših 
občank in občanov. Leta 2012 je podpisala tudi Dublinsko deklaracijo, s katero je uradno podprla delovanje 
Svetovne zdravstvene organizacije na področju starosti prijaznih okolij, leta 2013 pa pogodbo z Inštitutom 
Antona Trstenjaka o vključitvi MOV v slovensko in svetovno mrežo starosti prijaznih mest in občin ter sprejela 
Strategijo za starosti prijazne usmeritve in aktivnosti v MOV do leta 2020. Leta 2021 je MOV pristopila tudi k 
pripravi strategije razvoja socialnega varstva. Z današnjo ustanovitvijo odbora za starejše kot posvetovalnega 
telesa MOV pa bodo starejši pridobili tudi neposredno vlogo pri reševanju potreb starejših. Dejala je, da so 
županu v svetniški skupini DeSUS izjemno hvaležni, ker se je odločil za posvetovalno telo Sveta MOV, saj bo 



na ta način svetovanje in informiranje strajših učinkovitejše, saj bo imel odbor možnost neposredno 
obravnavati točke dnevnega reda, ki se bodo nanašale na izboljšanje položaja starejših.  
 
Član sveta Jožef OGRAJENŠEK je dejal, da je zelo vesel, da bo ta odbor zaživel, saj imamo veliko ljudi, ki na 
tak ali drugačen način potrebujejo določeno pomoč. Najbolj žalostno pa je to, da se tisti, ki jo res potrebujejo, 
nočejo izpostavljati in niti ne vejo, kako. Z zaživitvijo tega odbora pa se bo odprla kar velika paleta ljudi, ki 
pomoč res potrebujejo.  

 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
14. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o ustanovitvi Odbora za starejše v Mestni občini 
Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. 968 Podkraj iz javnega dobra (ID znak parcela 968 

938/13) 
 

Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK.  
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
15. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. 968 Podkraj iz 
javnega dobra (ID znak parcela 968 938/13).  
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o premoženjski bilanci Mestne občine Velenje na dan 31. 12. 2023 

 
Obrazložitev predloga je podala Amra KADRIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
16. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o premoženjski bilanci Mestne občine Velenje na 
dan 31. 12. 2023. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in 

odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov iz Mestne občine Velenje za 
leto 2023 



Poročilo je predstavila Tina KRAMER. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o sprejemu programa izvajanja gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst 
komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov, 

nastalih na območju Mestne občine Velenje za leto 2024 
 

Obrazložitev predloga je podal Anton BRODNIK. 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
17. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o sprejemu programa izvajanja gospodarskih javnih 
služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov, nastalih na območju Mestne občine Velenje za leto 2024. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in 

koncesije gradnje področnega centra za ravnanje z odpadki v Mestni občini Velenje, Občini Šoštanj in 
Občini Šmartno ob Paki za leto 2023 

 
Poročilo je predstavil Janez HERODEŽ. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 

K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o sprejemu poslovnega načrta o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov in koncesije gradnje področnega centra za ravnanje z odpadki v Mestni 

občini Velenje, Občini Šoštanj in Občini Šmartno ob Paki za leto 2024 
 

Obrazložitev predloga je podal Janez HERODEŽ. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
18. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o sprejemu poslovnega načrta o izvajanju lokalne 
gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in koncesije gradnje področnega centra 
za ravnanje z odpadki v Mestni občini Velenje, Občini Šoštanj in Občini Šmartno ob Paki za leto 2024. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 



K 19. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Pravilnika o subvencioniranju ukrepov zmanjšanja porabe toplotne energije za fizične osebe, 

ki so odjemalci distribucijskega sistema toplote ali zemeljskega plina v Mestni občini Velenje 
 

Obrazložitev predloga je podala Alenka REDNJAK.  
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
19. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Pravilnika o subvencioniranju ukrepov zmanjšanja porabe 
toplotne energije za fizične osebe, ki so odjemalci distribucijskega sistema toplote ali zemeljskega plina v 
Mestni občini Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 20. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni občini Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podal Anton BRODNIK. 
 
Član sveta Simon DOBAJ je dejal, da se bo navezal na obe točki. V imenu svetniške skupine SDS je nato 
predstavil, zakaj bodo glasovali proti Predlogu Odloka o spremembah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih 
službah v Mestni občini Velenje ter proti Predlogu Odloka o načinu opravljanja vzdrževanja občinskih javnih 
cest in drugih prometnih površin ter odvoza in hrambe nepravilno parkiranih in zapuščenih vozil v Mestni občini 
Velenje. Že na zadnji seji so povedali, da je to, kar delajo, prenagljen korak. Tudi na predstavitvi, ki je bila pred 
kratkim, pa se je jasno videlo, da so številke lepo pripravljene, vse so zmanjšane od trenutnih cen, da se 
prikaže pozitivna stran kalkulacij. S tem imajo papirnate argumente, da izvajanje javne službe direktno podelijo 
KP Velenje. Eden od navedenih razlogov je bil tudi ta, da je konkurenca preslaba, Andrejc in PUP, ki da 
nimata na razpolago dovolj opreme. Dejal je, naj si pogledajo ceste v Šoštanju in bodo videli, ali je podjetje 
Andrejc sposobno ali ne. Razumel bi, če bi MOV objavila razpis za koncesionarja, kamor se kot ponudnik 
prijavi tudi KP Velenje in se potem vidi realno stanje cen in urnih postavk, tako pa se številke preuredijo, 
analizo in številke naredi zunanje podjetje, ki seveda ne odgovarja za nič, samo dobro zasluži. Za dela bodo 
potrebna osnovna sredstva, oprema, usposobljeni kadri, to pa vse stane. Že 2 leti zapored MOV dokapitalizira 
KP Velenje, seveda s potrditvijo svetnic in svetnikov. Dejal je, da ne podpirajo takšnega prenosa dejavnosti na 
KP Velenje in obeh odlokov ne bodo podprli.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da so očitki, da preurejajo številke in da jih namerno nižajo, zelo težke besede. 
Gospoda Dobaja je spomnil, da so pri toplotni energiji z neuradnim dokumentom obtoževali, da je cena toplote 
na posamezni položnici za 20 EUR prekoračena, naknadno pa se je ugotovilo, da je izdelovalec tega 
dokumenta povedal, da se je zmotil, oni pa so ta dokument širili naprej in obtoževali. Dejal je, naj zberejo 
pogum tudi takrat, ko ugotovijo, da so se zmotili in da se takrat opravičijo. Tudi danes so ravnali podobno kot 
takrat, torej da so obtoževali nekoga, da ponareja oziroma zavestno niža številke. To je neodgovorno. Prosil je, 
da so kolegialni, ko govorijo o teh stvareh, in da ne obtožujejo vsepovprek ljudi, ki v dobri veri počnejo nekaj, 
kar menijo, da je prav.  
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
20. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Odloka o spremembah Odloka o lokalnih gospodarskih 
javnih službah v Mestni občini Velenje. 
  
Za predlog je glasovalo 22 članov sveta, 5 jih je bilo proti. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 



K 21. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o načinu opravljanja vzdrževanja občinskih javnih cest in drugih prometnih površin ter 

odvoza in hrambe nepravilno parkiranih in zapuščenih vozil v Mestni občini Velenje 
 

Obrazložitev predloga je podal Anton BRODNIK. 
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da gre tu za 2. obravnavo in v zadnjih 2 letih je bila želja občinske uprave, da 
se čim več dejavnosti prenese na KP Velenje, ker na ta način razbremenjujejo tudi breme fiksnega dela 
stroškov. Nekatere dejavnosti so že prenesli in izkazalo se je, da lahko KP Velenje z istim številom kadra 
postori več in tisti, ki so delali v gospodarstvu, vedo, da sta učinkovitost in produktivnost zelo pomembni. 
Zahvalil se je vsem tistim, ki so bili na predstavitvi elaborata. Sam strokovnjakom, ki so to pripravljali, zaupa, ni 
pa danes verjetno niti enega strokovnjaka tukaj, ki bi se upal pod katerokoli ceno v prihodnosti podpisati, saj 
vemo, da so razmere na trgu zelo negotove, imajo pa nek okvir in če se po neki kmečki logiki to dejavnost 
splača opravljati privat sferi, ne ve, zakaj se ne bi splačalo tudi javnemu podjetju. Čaka pa KP Velenje veliko, 
veliko dela. Na koncu je opozoril, da gre za 2. obravnavo, kjer razprave ni, vendar bodo danes naredili izjemo.  
 
Član sveta Janez MELANŠEK je v imenu svetniške skupine Gibanje Svoboda dejal, da so se pri osnutku tega 
odloka glasovanja vzdržali, ker niso bili seznanjeni z natančnimi izhodišči, ki pa so bila predstavljena 15. 5. na 
predstavitvi elaborata. Tam so se seznanili in tudi dobili odgovore na zastavljena vprašanja. Škoda, da je bilo 
na tej predstavitvi zelo malo svetnikov. Svetniška skupina Gibanje Svoboda torej ta predlog podpira, se pa 
zavedajo, da bomo natančne učinke in podatke dobili šele v naslednjem letu.  
 
Član sveta dr. Milan MEDVED je dejal, da bodo v skupni listi ta odlok podprli, predvsem s ciljem ali željo, da 
se komunalno podjetje usposobi za strateško prestrukturiranje, ki je za to podjetje nujno. Smatrajo, da ima 
dobre nastavke za to, prav tako ima vodstvo, ki je to sposobno izpeljati, zato je pozval, da ga podprejo pri teh 
prizadevanjih.  
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN je dejal, da je Odbor za gospodarske javne službe o tej točki intenzivno 
razpravljal in vsi člani odbora so ga podprli, tudi SDS.  
 
Mag. Dejan PODHRAŠKI je svetnika Dobaja vprašal, če je bil prisoten na predstavitvi, saj tam namreč ni bilo 
nobenega vprašanja. Nato je dejal, da je svetnik Dobaj dejal, da zaposleni ne bodo zastonj. Oni so na 
predstavitvi jasno povedali, da so upoštevali 17 zaposlenih in dobrega pol milijona stroška zaposlitve, zato reči, 
da je analiza fouš, ker delovna sila ni zastonj, kar apelira na to, da so oni rekli, da bodo zaposleni zastonj 
delali, to se njemu zdi nekorektno. Jasno mu je sicer, da je tu cel kup nekega političnega natolcevanja, ampak 
on želi, da se pogovarjajo o številkah. Na predstavitvi so pokazali, kako konkurenčna komunalna podjetja 
funkcionirajo, kakšne rezultate dosegajo, šli so tudi čez znesek investicij, primerjali s Slovenj Gradcem, 
Brežicami. Dejal je, da razume, če ima kdo nek strokovni komentar, da bo pa njemu nekdo govoril, kako 
delovna sila ni zastonj, ob dejstvu, da je strošek jasno ovrednoten, to pa težko komentira.  
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
21. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Odloka o načinu opravljanja vzdrževanja občinskih javnih 
cest in drugih prometnih površin ter odvoza in hrambe nepravilno parkiranih in zapuščenih vozil v Mestni občini 
Velenje. 
  
Za predlog je glasovalo 22 članov sveta, 5 jih je bilo proti.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 22. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju brezplačnega pravnega svetovanja 

 
Poročilo je predstavila Polona KRAMER. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  



K 23. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu Medobčinske zveze prijateljev mladine Velenje za leto 2023 

 
Poročilo je predstavila Bojana ŠPEGEL.  
 
Član sveta Matjaž CESAR je dejal, da je ponosen, ker je sosed tega društva v Sončnem parku. Ob njihovih 
vsakodnevnih aktivnostih vidi, da so vsakodnevno prisotni in da se trudijo na vse načine. Čestital jim je za 
njihovo delo.  
 
Član sveta Nik LEMEŽ je dejal, da sam kar dobro spremlja delovanje društva in je udeležen na mnogih 
njihovih dogodkih in v mnogih programih, zato jim je čestital za uspešno delo v preteklem letu. Iskreno pa je 
čestital tudi za delo s prostovoljci. Prostovoljci so super in fajn, potrebno pa se je zavedati, da so zaposleni in 
tisti, ki vodijo take organizacije, izjemno pomembni za to, da prostovoljce imamo in jih navdušujemo za njihovo 
delo. Tudi na odborih pa so veliko govorili o tem, s čimer se danes srečujemo na mnogih področjih, in sicer z 
medvrstniškim nasiljem. Gospe Špegel je postavil vprašanje, kako se soočajo s tem in kakšne programe 
izvajajo za zmanjšanje. Na koncu je dejal, da so tudi vsa ostala poročila, ki jih danes še čakajo, na odboru 
obravnavali, zato je iskreno čestital tudi ostalim direktorjem in vodjem organizacij.  
 
Bojana ŠPEGEL je dejala, da je medvrstniško nasilje danes precej drugačno, kot je bilo včasih. Preselilo se je 
predvsem na svetovni splet, kjer ga ne vidimo. Tisti, ki delajo z mladimi, ugotavljajo, da se verjetno 90% vsega 
medvrstniškega nasilja zgodi na spletu, 10% pa potem eskalira, tudi s tako tragičnimi dogodki, kot je bil 
nedavni v Šoštanju. Največ pa lahko tu naredi družina, predvsem pa otroci in mladostniki potrebujejo vsaj eno 
odraslo osebo, ki ji lahko zaupajo in ki nanje ne kriči. Krize otrok pa so hude, na TOM telefonu se soočajo 
svetovalci tudi z otroki, ki pravijo, da so na poti, da naredijo samomor. Tega pa je žal vedno več, vedno več je 
tudi samopoškodovanja, vedno več je tudi naivnosti deklet, ki objavljajo gole selfije, ki pridejo potem v javnost. 
Sama lahko reče, da skozi vse programe, ki jih izvajajo, delujejo preventivno in imajo ničelno toleranco do 
nasilja. Vsi pa se moramo zavedati, kakšen zgled dajemo mladim, predvsem pa jih moramo imeti radi.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 24. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu javnega zavoda Muzej Velenje za leto 2023 

 
Poročilo je predstavila Tanja VERBOTEN. 
 
Član sveta Matjaž CESAR je dejal, da lahko govorimo o Muzeju Velenje v superlativih, saj 22 zaposlenih 
obvladuje izredno velik muzej. 9 enot, 6 jih v velenjski občini, 3 v Šoštanju, Šmartno ob Paki pa je brez enote, 
zato je podal pobudo, da bi se morda našla kaka enota tudi tam.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 

K 25. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu javnega zavoda Mladinski center Velenje za leto 2023 

 
Poročilo  je predstavila Vojka MIKLAVŽINA. 
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da je iz predstavitve razvidno, kako pomembno je, da javni zavodi med seboj 
sodelujejo in pravzaprav pri vseh večjih projektih gre za to, da je res veliko število institucij vključenih, za kar se 
jim zahvaljuje.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 



K 26. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu javnega zavoda Festival Velenje za leto 2023 

 
Poročilo je predstavila Barbara POKORNY. 
 
Članica sveta Amadeja MARTINŠEK je dejala, da verjame, da so bili kulturniki v preteklem letu postavljeni 
pred velik izziv, kako po covidnem času, ki je kar okrnil področje njihovega delovanja, ponovno pridobiti publiko 
na dogodke. Na podlagi poročila je videti, da jim je zastavljene programske cilje v celoti uspelo realizirati. 
Najbolj izstopajoči številki sta realizacija kar 1116 dogodkov ter več kot 170.000 obiskovalcev le-teh. Ti dve 
številki govorita sami zase. Če je bilo pred leti med občankami in občani slišati negodovanje, da se v našem 
mestu čisto nič ne dogaja, lahko sedaj reče, da je ravno obratno. Raznolik in žlahten programski utrip je razlog, 
da vsak lahko najde vsebine zase. Zaželela jim je, da so tudi v prihodnje dober graditelj mostov med ustvarjalci 
in občinstvom.   
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 

K 27. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu Ustanove Velenjska knjižna fundacija za leto 2023 

 
Poročilo je predstavil Ivo STROPNIK.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 

K 28. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvedenih aktivnostih za izboljšanje kakovosti življenja starejših v Mestni občini Velenje za 

leto 2023 
 

Poročilo je predstavil Marko PRITRŽNIK. 
 
Član sveta Ivan PLANINC se je v imenu svetniške skupine DeSUS zahvalil za izčrpno in dobro poročilo. 
Občina upravičeno nosi naziv »starejšim prijazna občina« že od leta 2009. Nato je dejal, da so starejši 
zadovoljni s projektom Kamerat, dnevno sta opravljena nekje 2 prevoza, zato bi bilo potrebno razmisliti o 
nabavi še enega avtomobila glede na število starejših v občini. Starejši si želijo tudi, da bi lahko s Kameratom 
opravili kak nujen prevoz v Celje ali Slovenj Gradec. Pohvalil je tudi projekt Starejši za starejše, ki je res 
pomemben za tiste, ki jim prostovoljci ublažijo osamljenost in stisko. To bo v prihodnje zelo pomembno. Glede 
projekta doniranja hrane je dejal, da marsikomu ta hrana pomaga pri preživetju, je pa seznanjen s tem, da 
vedno ta hrana ne pride do tistih, ki jo najbolj potrebujejo, zato je na odboru podal tudi to vprašanje. Z 
dogovorm, da se v ugotavljanje teh pravic vključuje tudi CSD, pa je bil zadovoljen in meni, da je tako prav, saj 
je donirane hrane dovolj in ne bi bilo prav, da do nje ne bi prišli tisti, ki jo najbolj potrebujejo. Nato je izpostavil 
nov dom za varstvo odraslih. Zahvalil se je direktorici, županu in podžupanji Darinki Mravljak, saj so omogočili, 
da se na neki točki ta projekt ni ustavil. Zahvala pa gre seveda tudi vsem ostalim, ki so kakorkoli pripomogli k 
izgradnji tega doma. Podal pa je pobudo, da se razmisli o gradnji še enega takega doma. Glede e-oskrbe je 
dejal, da so v občini tudi za ta projekt zagotovljena sredstva, zanima pa ga, če vedo, koliko je teh uporabnikov 
in kako poteka obveščanje starejših o tej možnosti.  
 
Član sveta Jožef OGRAJENŠEK je dejal, da je povišica društvom upokojencev seveda zelo dobrodošla, je pa 
prepričan, da tudi upokojenci vračajo z veliko mero nazaj tako kraju kot sokrajanom. Sedaj, ko bo ta odbor 
zaživel, pa bo treba razmišljati predvsem o Kameratu, o še enem avtomobilu, in tudi pri Udarnikih. Ugotavlja, 
da marsikdo nima potrebe, da mu drugi hodijo neke stvari opravljati, ker takih je potem ohoho in ta odbor bo 
dal lahko neke povratne informacije, da bo to potem nekako bolj uravnovešeno za vse tiste, ki pomoč res 
potrebujejo.  
 



Članica sveta Janja REDNJAK je dejala, da projekt Kamerat zagotavlja mobilnost na področju Šaleške doline, 
zagotovo pa potrebujemo prevoze tudi izven Šaleške doline in morda bi bilo za razmisliti tudi o Prostoferju, 
vseslovenskem humanitarnem prostovoljskem projektu, s katerim se povečuje mobilnost starejših in gibalno 
oviranih izven Šaleške doline. Dnevno vse več starejših potrebuje zdravniške preglede, torej Ljubljana, 
Maribor, in prav tako je prepričana, da imamo tudi mlajše upokojence prostovoljce, ki bi z veseljem opravljali 
prevoze. Nato je dejala, da je osnovni cilj projekta Starejši za starejše najti osamljene starostnike, vendar 
verjame, da je te zelo težko najti, ker ti ponavadi želijo biti skriti, zato verjame, da imajo na tem področju kar 
veliko dela. Glede projekta donirane hrane je dejala, da je bilo v letu 2023 zbranih preko 90 ton hrane. Sama je 
do nedavnega 10 let sodelovala pri tem projektu in jo veseli, da ta hrana ni zavržena, ampak gre v roke tistih, 
ki jo potrebujejo. Porajajo pa se vprašanja, kam gre hrana, torej ali gre v prave roke, ampak sama meni, da 
nepravih rok ni nikoli, bolje, da jo nekdo prevzame, kot pa da jo zavržemo. Glede neprofitnih stanovanj je 
dejala, da so zagotovo pomembna tudi za starejše in veseli jo, da se pristopa k potrebnim sanacijam, enako 
daje kljukico tudi oskrbovanim stanovanjem. Pohvalila je tudi novi DVO, vse je odlično, ampak vendarle so 
pridobili le 8 postelj, pa še te so namenjene sivi in rdeči coni in, kot je povedal kolega pred njo, smo 
prepotrebni še enega doma za starejše, saj se vsi staramo. Pozdravila je tudi spletni servis, saj starejšim 
občanom omogoča komunikacijo z upravo. Na koncu se je zahvalila vsem, ki ustvarjajo varen in prijeten 
prostor za vse generacije.  
 
Marko PRITRŽNIK je dejal, da je pri Kameratu težava ta, da že danes ne dobijo dovolj prostovoljcev, ki bi 
vozili, imajo pa v planu in bodo povabili tudi društva upokojencev, če bi kdo želel sodelovati v tem programu. 
So pa z dodatnim avtom seveda tudi dodatni izzivi. Projekt Prostofer je zelo zanimiv, ampak so se pred leti 
odločili za lastno obliko dejavnost, saj se je pokazalo, da lahko z lastnimi prostovoljci zadevo nadgradijo. Ko pa 
gre za neke preglede v recimo Ljubljani, pa je potrebno izpostaviti, da je to področje zdravstva in obstaja tudi 
sistem nenujnih prevozov, ki jih ljudem zagotovi potem zdravnik. Namen teh aktivnosti ni, da bi z njimi pokrivali 
neke deficite v zdravstvu. Glede e-oskrbe je dejal, da se bo s 1. 7. 2025 to prestavilo v dolgotrajno oskrbo in 
vsi, ki bodo ob vstopnih točkah za dolgotrajno oskrbo evidentirani, da so upravičeni do te e-oskrbe, bodo to 
tudi dobili in bo ministrstvo to tudi financiralo. Še vedno pa je na spletni strani za ta projekt objavljen poziv 
MOV oziroma je dostopna izjava, s katero se lahko ljudje prijavijo v ta brezplačni projekt ministrstva. Glede 
donirane hrane se je zahvalil za pohvale, smiselno pa se mu zdi, da je CSD tisti, ki bo nad tem držal roko in bo 
te ljudi vključil v to storitev.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 

K 29. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju programa za izboljšanje življenja invalidov v Mestni občini Velenje za leto 2023 

 
Poročilo je predstavil Drago KOLAR. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 

K 30. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o rezultatih meritev onesnaževal v zraku v letu 2023 

 
Poročilo je predstavila Sonja GLAŽER. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
Seja se je zaključila ob 16.40.  

 
 
 
Pripravila: 
Petra Cerjak, univ. dipl. rus. in slov., l.r. 
 

Župan Mestne občine Velenje 
Peter Dermol, l.r. 


